



**VISHAY INTERTECHNOLOGY, INC.**  
**POLISI KESELAMATAN, KESIHATAN DAN ALAM SEKITAR**  
**September 2020**

VISHAY INTERTECHNOLOGY, INC komited untuk menjalankan operasi di seluruh dunia dengan bertanggungjawab sosial, beretika, melindungi alam sekitar dan memastikan keselamatan dan kesihatan pekerja, pelanggan, pelawat dan masyarakat sekeliling. Untuk mencapai dasar ini, Vishay dengan ini menetapkan objektif-objektif berikut untuk diguna pakai sebagai dasar standard oleh semua operasi kami di seluruh negara.

**Keselamatan dan Kesihatan Pekerja kami:**

Menyediakan persekitaran kerja yang selamat dan sihat untuk pekerja dan kontraktor yang bekerja di premis kami. Mengintegrasikan keselamatan, kesihatan dan perlindungan alam sekitar di dalam aktiviti perniagaan kami. Mengurangkan risiko di tempat kerja ke tahap yang ditetapkan berdasarkan keperluan undang-undang dan dasar Vishay. Merancang, melaksanakan dan mengawal secara berkesan bagi proses yang berkaitan untuk memenuhi keperluan kesihatan dan keselamatan dan menghapuskan bahaya kesihatan dengan menggunakan hierarki kawalan yang bersesuaian. Mendidik dan melatih kakitangan dan kontraktor untuk menjalankan aktiviti harian mereka dengan cara yang selamat dan bertanggungjawab terhadap alam sekitar. Vishay komited untuk pencegahan kemalangan dan kecederaan dan peningkatan berterusan dalam prestasi pengurusan keselamatan dan kesihatan. Menetapkan dan mencapai sasaran tertentu dengan melaksanakan program-program untuk meningkatkan kesihatan dan keselamatan pekerja dan mengoptimumkan prestasi alam sekitar.

**Perlindungan Alam Sekitar:**

Menjalankan operasi perniagaan kami dengan cara melindungi kualiti alam sekitar komuniti di mana kemudahan kami terletak. Mengurangkan risiko yang terlibat dengan penyimpanan dan penggunaan bahan-bahan berbahaya. Vishay menetapkan dan mengekalkan sistem pengurusan oleh proses pengesanan yang sistematik untuk memastikan penambahbaikan berterusan prestasi alam sekitar. Mengenal pasti dan mengurangkan semua risiko kepada alam sekitar, harta benda dan orang awam. Mengekalkan pelan kecemasan di semua kemudahan pembuatan.

**Pematuhan Undang- Undang dan Peraturan Alam Persekitaran, Kesihatan dan Keselamatan (EHS):**

Mematuhi atau melebihi kehendak semua undang-undang alam sekitar, kesihatan dan keselamatan yang berkaitan dan peraturan-peraturan di setiap lokasi. Mengekalkan satu sistem yang menyediakan kemaskini perubahan pengawalseliaan yang tepat pada masanya. Membangunkan program pengawasan produk untuk memastikan bahawa perubahan dalam keperluan EHS dihubungkan dalam produk dan proses kami. Bekerjasama sepenuhnya dengan agensi-agensi kerajaan dalam memenuhi keperluan yang terpakai. Kemudahan juga dikehendaki mematuhi keperluan EHS lain yang mengikat termasuk Kod Kelakuan Industri Elektronik yang diguna pakai oleh Vishay.

**Tenaga, pemulihan dan Sumber Kawalan Pencemaran:**

Berusaha untuk mengurangkan penggunaan tenaga, bahan, dan pelepasan gas rumah hijau dan karbon untuk penggunaan lestari dalam reka bentuk produk dan proses. Menggalakkan kitar semula bahan-bahan, termasuk sisa buangan berbahaya. Mengurangkan penjanaan sisa berbahaya dan tidak berbahaya di kemudahan kami untuk mencegah atau menghapuskan pencemaran. Mengurus dan melupuskan bahan buangan dengan selamat dan bertanggungjawab.

**Komunikasi:**

Melaksanakan amalan perlindungan alam sekitar, kesihatan dan keselamatan dengan menggalakkan komunikasi terbuka dengan pekerja, agensi-agensi kerajaan, pembekal, kontraktor, pelanggan dan kumpulan industri. Mewajibkan untuk melibatkan diri dan berunding dengan pekerja atau wakil-wakil mereka secara kerap dalam membuat keputusan melibatkan skop sistem pengurusan, dalam penilaian risiko kesihatan dan keselamatan dan penentuan langkah perlindungan.

**Audit:**

Menjalankan audit secara berkala untuk memastikan pematuhan undang-undang, peraturan dan polisi, keperluan-keperluan lain dan semua dasar EHS Vishay. Melaksanakan rancangan untuk sebarang tindakan pembetulan dan pencegahan yang diperlukan dengan segera. Memberi penilaian keseluruhan terhadap sistem pengurusan EHS kami.

Untuk memastikan bahawa polisi ini terus dilaksanakan dalam operasi kami di seluruh dunia, Naib Presiden EHS akan menyediakan laporan tetap kepada pengurusan kanan tentang status EHS di setiap lokasi. Naib Presiden EHS melapor kepada Jawatankuasa Alam Sekitar yang dilantik oleh Lembaga Pengarah Vishay.

Dr Gerald Paul  
Presiden dan Ketua Pegawai Eksekutif